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طرح سؤال از وزیر ورزش در مجلس
سخنگوی فراکسیون ورزش مجلس شورای 
اسلامی از طرح سوال جمعی از نمایندگان از وزیر 
ورزش درباره حضور نمایندگان در فدراسیون های 
ورزشی خبر داد. سیدهادی حسینی اظهار کرد: 
آق��ای گودرزی اخیرا درب��اره حضور نمایندگان 
در فدراس��یون ها مطلب��ی گفت��ه ب��ود و ای��ن 
موض��وع را مطرح کرده بود که 156 نماینده در 
فدراس��یون های ورزشی مسؤولیت دارند که اگر 
جایشان را به جوان ها بدهند، بخشی از مشکلات 
بیکاری حل می ش��ود. س��خنگوی فراکسیون 
ورزش مجلس شورای اسلامی افزود: در همین 
رابط��ه جمع��ی از نمایندگان س��والی را از وزیر 
ورزش و جوانان مطرح کردند و این سوال تقدیم 
هیات رئیس��ه شده تا در نوبت بررسی قرار گیرد. 
وی خاطرنش��ان کرد: اگر آقای گودرزی مدعی 
است این حرف را نزده، باید رسما این موضوع را 

تکذیب و از نمایندگان عذرخواهی کند.

خبری از پاداش 
به قهرمانان کشتی نیست!

در آیین نامه پاداش قهرمانان ورزش��ی ایران 
جایی برای افتخارآفرینان کشتی در رقابت های 
جام جهانی آمریکا وجود ندارد! به گزارش ایسنا، 
هنوز چند روزی از بازگش��ت کشتی گیران ایران 
و قهرمانی آنها در رقابت های جام جهانی کشتی 
آزاد در آمریکا نگذش��ته که این قهرمانان باید با 
واقعیتی تلخ روبه رو شوند؛ واقعیتی که خستگی 
این رقابت های دش��وار را ب��ر تن آنها می گذارد و 
می تواند س��بب کم رنگ ش��دن انگیزه  آنها برای 
رویدادهای بعدی باشد. طبق این آیین نامه، جلوی 
نام جام جهانی لس آنجل��س و در بخش پاداش، 
کلمه »تعلق نمی گیرد« ثبت شده و این در حالی 
است که معاون قهرمانی وزارت ورزش و جوانان 
در زم��ان بازگش��ت تیم ملی در ف��رودگاه اعلام 
کرد »قهرمانان کش��تی طب��ق آیین نامه پاداش 
می گیرند.« اینکه یک ورزشکار دیگر باید به چه 
سطحی از موفقیت دست پیدا کند تا به او پاداش 
تعلق گیرد، سوالی است که براساس این آیین نامه 
مطرح می شود. آیا قهرمانی در رقابت های کشتی 
آزاد در خاک آمریکا و پیروزی برابر کشور میزبان 
دلیلی برای دادن پاداش نمی شود؛ رقابت هایی که 
مردم را خوش��حال کرد و حتی پیام مقام معظم 
رهبری را هم در پی داش��ت. درس��ت حدود 15 
ماه مانده تا بازی های المپیک 2016 ریو و 5 ماه 
دیگر که کشتی گیران باید سهمیه های المپیک را 
کسب کنند این بی توجهی می تواند سبب لطمه 
خوردن ورزش اول ایران شود که البته شاید این 
اصطلاح »ورزش اول« تنها در لفظ درست است 
تا در عمل. درس��ت در روزهایی که در المپیک 
ری��و به دنبال مدال های کش��تی خواهیم بود تا 
کاروان ایران دس��ت خال��ی از مهم ترین رویداد 
ورزشی جهان بازنگردد، به پرافتخارترین ورزش 
ای��ران بی توجهی ش��د. دادن حواله خ��ودرو به 
اعضای تیم ملی فوتبال برای حضور در جام جهانی 
و اعض��ای تیم مل��ی والیبال برای کس��ب رتبه 
چهارمی در لیگ جهانی این س��وال را در ذهن 
مطرح می کند که افتخار آفرینان کشتی در کجای 
ورزش ای��ران قرار دارند و چرا ضوابط و آیین نامه 
شامل حال برخی رشته ها می شود و شامل حال 

برخی  دیگر، نه.

امشب، ستاره های فوتبال علیه فقر
یازدهمین دیدار از سری برنامه فوتبال علیه 
فقر امشب )دوشنبه( با حضور جمع کثیری از 
ستارگان فوتبال برگزار خواهد شد. برنامه فوتبال 
علیه فقر قرار اس��ت امشب با برگزاری دیداری 
دوس��تانه بین یاران رونالدو و یاران زیدان ادامه 
یابد. ستارگان زیادی از جمله لوئیس فیگو، فابیو 
کاناوارو و دیدیه دروگبا آخرین افرادی بودند که 
دعوت رونالدو و زیدان را قبول کردند تا در این 
دیدار به میدان بروند. دیدار یاران رونالدو و یاران 
زیدان قرار اس��ت در ورزش��گاه اصلی سوییس 
برگزار ش��ود و س��تارگان فوتبال جهان نیز از 
علاقه مندان دعوت کردند تا ورزشگاه را پر کنند. 
لوئیس فیگو، برنده توپ طلای فوتبال جهان در 
س��ال 2000 خیلی مشتاق است در این پروژه 
خیریه به میدان برود: »از همه علاقه مندان به 
فوتبال می خواهم به ورزشگاه وانکدورف بیایند و 
از نزدیک این دیدار خیریه را تماشا کنند. دیدن 
سکوهای ورزشگاه که پر از تماشاگر شده خیلی 
لذتبخش است و می توانیم یک بار دیگر جشن 

بگیریم و با فوتبال به جنگ فقر برویم«.

نکونام در آستانه سقوط به دسته 3
اوساس��ونا که جواد نکونام را در اختیار دارد 
در ادام��ه روند ناکامی های خود باخت دیگری 
را تجربه کرد تا خطر سقوط به لیگ 3 اسپانیا 
را ح��س کن��د. اوساس��ونا در چارچوب هفته 
سی وچهارم لیگ 2 اسپانیا به مصاف پنفرادینا 
رف��ت و با یک گل ب��ازی را واگذار کرد. در این 
دیدار نکونام 90 دقیقه در میدان حضور داشت 
اما نتوانست مانع باخت تیمش شود. اوساسونا 
در جدول لیگ 2 اسپانیا با 33 امتیاز در مکان 
هجدهم دیده می ش��ود و با تیم انتهای جدول 

تنها 2 امتیاز اختلاف دارد.

آقای گودرزی! 
ورزش قیم نمی خواهد!

آرش خرسند: »اشکال ما این است که فرهنگ 
را همانند آبشاری می دانیم که باید بر سر مردم 
باز کنیم. فرهنگ همان چش��مه های جوشانی 
اس��ت که در نهاد مردم هست و باید شرایط را 
آماده کنیم تا همه از فرهنگ درست در جامعه 
اس��تفاده کنند. شرایط امروز ما به گونه ای است 
ک��ه نگاه قیم مآبانه ایجاد ش��ده اس��ت. ما قیم 
نمی خواهیم، قوام می خواهیم، ما اگر به فرهنگ 
قوام دهیم موفق شده ایم«. جملات بالا بخشی از 
سخنان ریاست محترم جمهوری حجت الاسلام 
والمس��لمین حس��ن روحان��ی، در یک��ی از 
مناظره های تلویزیونی پیش از انتخابات سال 92 
است. با این حال، سیاست اداره ورزش – شاید 
به دلیل پافشاری مجلس بر رد گزینه های معرفی 
شده توسط دولت- نه تنها تغییر محسوسی نکرد 
ک��ه در مواردی حتی ناامید کننده تر از قبل هم 
ش��د. پس از اعتماد مجلس ب��ه دکتر محمود 
گودرزی- چهارمین گزینه معرفی شده توسط 
روحانی- طولی نکش��ید که مشخص شد شاید 
ایش��ان نه تنها علاق��ه ای ب��ه تمرکززدایی در 
ورزش ندارد، بلکه این تصور وجود دارد که برای 
اداره این حوزه، حتی باید بخش��ی از اختیارات 
فدراس��یون ها و دیگر تش��کیلات غیردولتی را 
هم بازپس بگیرد. اولین نش��انه های این تفکر، 
آشکار شدن اختلاف گودرزی با علی کفاشیان، 
رئیس فدراس��یون فوتبال بود. به نظر می رسد 
وزارتخان��ه ب��ا این توجیه که کفاش��یان حاضر 
نیست تعدادی از مدیران فدراسیون – از جمله 
2 نایب رئیسی که با رای اعضای مجمع انتخاب 
ش��ده بودند- را کنار بگ��ذارد،  راهکاری عجیب 
را در پی��ش گرف��ت؛ تحری��م! از خبرها چنین 
بر می آید نزدیک به یک س��ال اس��ت که وزیر 
ورزش حاضر نیس��ت رئیس فدراسیون فوتبال 
را ملاقات کند، حتی گفته ش��ده به تماس های 
تلفنی او هم پاس��خ داده نمی شود. طبق ادعای 
رسانه ها- که البته کفاش��یان بارها تایید کرده 
و گودرزی هم تکذیب نک��رده- 2 نایب رئیس 
و دبیرکل قبلی فدراس��یون، ب��ا مداخله وزارت 
ورزش مجبور به اس��تعفا شدند. دبیرکل جدید 
هم از دوس��تان و همفکران وزیر ورزش است و 
یک��ی از ثمرات حض��ورش، بالاگرفتن اختلاف 
با کارلوس ک��ی روش، س��رمربی تیم ملی بوده 
است. دخالت ها به همین جا محدود نمی شود. 
به دلایلی مش��ابه، ش��نیده ش��ده رابطه خوبی 
با رس��ول خادم، رئیس فدراس��یون کشتی هم 
وجود ندارد. براساس شنیده ها، ارتباط وزارتخانه 
با مدیران کمیته ملی المپیک- بویژه کیومرث 
هاشمی، رئیس این کمیته - هم چندان شیرین 
نیست. روسای برخی فدراسیون ها مانند تنیس، 
تیراندازی و همگانی هم که در چند ماه گذشته، 
برخلاف خواس��ته وزارت ورزش، توسط مجمع 
انتخاب شده اند، ظاهرا برای جلب اعتماد و قرار 
گرفتن در »لیست سفید« راه سختی در پیش 
دارند. شاید لازم باشد حمیدرضا مهرعلی، رئیس 
فدراس��یون اتومبیلرانی و موتورسواری را هم به 
ای��ن جمع اضافه کنیم، مردی که با دادن حکم 
مش��اوره به محمد رویانیان، مدیرعامل باشگاه 
پرسپولیس در دولت دهم، سیبل انتقاد برخی 
از نزدیکان وزیر ش��د و معلوم نبود سرنوشتش 
چه می شد اگر رویانیان این حکم را رد نمی کرد. 
اینها بخش��ی از دخالت ه��ا در جزئی��ات اداره 
فدراسیون هاست، دخالت هایی که یک پشتوانه 
فکری مشخص دارد. این جملات را که بخشی 
از مصاحبه های مشابه وزیر محترم ورزش است، 
با دقت بخوانید: »حالا ش��ما فرض کنید قبول 
کردیم آنها }فدراسیون{ مستقل باشند پس باید 
کارش��ان را خودشان انجام دهند، اگر قرار است 
ما پول بدهیم ش��روطی هم داریم اما آنها قبول 
نمی کنند. نگاه من به فوتبال علمی است؛ فوتبال 
ما آس��یب دیده و عملکردی روبه عقب داشته 
اس��ت. از سال 1978 که 2 باخت و یک برد در 
جام جهانی داشتیم در چند دوره بعد هم تکرار 
شد پس ما به عقب برگشته ایم و منحنی ما سیر 
نزولی داشته است. نگاهی که بر حاکمیت فوتبال 
ما اس��ت غیر فنی و بنگاهی اس��ت؛ من به این 
نوع مدیریت انتقاد دارم و به رهبری گس��یخته 
اصلاً اعتقادی ندارم. در فوتبال مدیریت گسیخته 
حاکم اس��ت به همین دلیل دیکتاتورها رش��د 
می کنند. در این صورت سرمربی تیم ملی برای 
ما تعیین کننده اس��ت و این خطاست. او مدیر 
فدراس��یون، دبیر، تصمیم گیرنده، سیاستمدار 
یا روزنامه نگار نیس��ت، کسی اس��ت که باید با 
تیم مل��ی تکنیکال و بعد تاکتیکی کار کند. اگر 
قبول کنیم فدراسیون فوتبال مستقل است پس 
خودش��ان خودکفا عمل کنند تا ما یک پله در 
جام جهانی صعود کنیم. وقتی رهبری گسیخته 
باشد نمی تواند فوتبال را رشد دهد حتی نمی داند 
در باش��گاه  ها چه می گذرد و نمی داند داوری ها 
چینش شده تا یک تیم ببرد و یک تیم ببازد. اگر 
کار ما عدم مداخله بوده و این بد است پس اجازه 
دهند مداخله کنیم، اگر خوب اس��ت اعتراضی 
نداشته باش��ند. وزارت ورزش عابربانک نیست 
که هر لحظه پول خواستند بیایند.« بازگردیم به 
سخنان رئیس جمهور محترم. آنجا که می گویند: 

»ما قیم نمی خواهیم...«.

یادداشت اخبار

بارب�د به�راد: تاریخ حالا به ص��ورت وارونه 
برای قلعه نویی تکرار می ش��ود. 2 سال قبل 
در چنین روزهای��ی بود که پرویز مظلومی 
هدایت استقلال را به عهده داشت اما با توجه 
به ناکامی این تیم در کسب عنوان قهرمانی 
گفته می شد قرار است بزودی امیر قلعه نویی 
جانشین او در استقلال شود. علی فتح الله زاده 
به عنوان مدیرعامل آبی ها قویا این موضوع را 
تکذی��ب  می کرد و حتی مدع��ی بود برای 
فصل بعد از همین حالا با مظلومی به توافق 
رس��یده و قرار است طبق لیست مظلومی، 
استقلال بازیکنانش را جذب کند. برخلاف 
این صحبت ها که مشخص بود کاملا تاریخ 
مص��رف دارد و برای آرام ک��ردن جو انجام 
می شود، مدیرعامل اس��تقلال ناگهان امیر 
قلعه نویی که سرمربی وقت تراکتورسازی بود 
را به دفترش دعوت کرد تا به زعم خوش��ان 

ناهار دوستانه صرف کنند. فردای آن روز تقریبا همه 
روزنامه های ورزش��ی عکس یک خود را به این ناهار 
اختصاص دادند و نتیجه گیری کردند که این جلسه 
یک معنا بیشتر نداش��ت، استقلال با مظلومی قصد 
کات ک��ردن دارد و باید از همین حالا امیر قلعه نویی 
را سرمربی آبی ها در لیگ سیزدهم بدانیم. این تیترها 
موج��ب واکنش طرفین ش��د؛ قلعه نوی��ی در اولین 
واکنش مدعی شد قصد دارد یک سال دیگر در تبریز 
بماند و فتح الله زاده هم اطمینان خاطر داد هرگز قصد 
برکناری مظلوم��ی را ندارد اما چند ماه بعد پازل آن 
ناهارخوری کامل ش��د. قلعه نویی که کارنامه بسیار 
موفقی در تراکتورسازی و سپاهان داشت، مجددا به 
تهران بازگشت و مظلومی از استقلال برکنار شد. حالا 
2 سال از آن روزها می گذرد، روزهایی که فتح الله زاده 
مصاحبه می ک��رد و می گفت جذب قلعه نویی یعنی 
قهرمانی استقلال. 2 سال گذشت اما هنوز هیچ جامی 
کسب نشده است. نه تنها جام که حتی سهمیه لیگ 
قهرمانان آسیا هم شاید کسب نشود. از این رو مدیریت 
استقلال همانند 2 سال قبل در حال مهره چینی برای 
آینده است. تاریخ حالا به صورت وارونه تکرار می شود. 
روز گذش��ته مدیرعامل اس��تقلال 2 حرکت معنادار 
انج��ام داد. ابتدا روی خط برنام��ه رادیو جوان آمد و 
مدعی شد برخلاف صحبت های سرمربی تیمش، آنها 
همه خریدهایی که قلعه نویی روی آن اصرار داشت را 
انجام دادن��د و همه اردوهای مدنظر کادر فنی بدون 
هیچ کم و کاس��تی برگزار شد. پس از این صحبت ها 
که در ادامه به صورت مفصل تر به آنها می پردازیم، او 
به سایت مرحوم ناصر حجازی رفت و با منتقد شماره 
یک این روزهای س��رمربی تیم��ش عکس انداخت. 
افشارزاده نه تنها با حسن روشن جلسه برگزار کرد که 
حتی عنوان شد با دیگر پیشکسوتان استقلال قصد 
برگزاری نشست دارد تا تکلیف سرمربی این تیم را در 
جلسه هیأت مدیره استقلال مشخص کند. جلسه ای 
که عنوان شده قرار است امروز دوشنبه در ساختمان 
باش��گاه برگزار ش��ود. با توجه به موقعیت بد آبی ها 

برای کسب عنوان قهرمانی شاید این بار هیأت مدیره 
آبی ها با جسارت بیشتری از سرمربی تیمشان توضیح 
بخواهند و شاید آنها پس از قانع نشدن تصمیم بگیرند 
برای فصل بعد مربی دیگری در استقلال فعالیت کند. 
شواهد و قرائن نش��ان می دهد برای نخستین بار در 
طول 2 سال گذشته، قلعه نویی در موضع ضعف است 

و باید منتظر هر اتفاقی در باشگاه استقلال بود.
واکنش قلعه نویی به انتقادات: کارنامه ندارید ■

در چنین شرایطی بود که روز گذشته کاسه صبر 
قلعه نویی لبریز شد و او روی خط برنامه رادیو جوان 
آمد و با انتقاد از منتقدانش مدعی ش��د در استقلال 
بی پولی دلیل اصلی ناکامی ها بود. امیر قلعه نویی در 
گفت وگو با رادیو جوان درباره انتقادات مطرح ش��ده 
درباره عملکرد استقلال از سوی برخی پیشکسوتان 
اظهار داش��ت: هر کس��ی نظ��ری دارد و باید به نظر 
دوستان احترام گذاشت. منتها ما باید ببینیم آدم هایی 
که حرف می زنند چه جایگاهی در فوتبال دارند البته 
نظرشان برای ما قابل احترام است. وی ادامه داد: یکی 
پیدا می شود مثل هادی نراقی که  با من تماس گرفته 
و راهنمایی کرده است، برخی پیشکسوتان هم هستند 
که نظر می دهند. یکی پیدا می شود مثل هادی نراقی 
که تماس می گی��رد و ایرادات را می گوید و یکی هم 
پیدا می شود که انتقاد می کند تا عکسش چاپ شود. 

سرمربی اس��تقلال افزود: عقبه این آدم ها مشخص 
اس��ت. ش��ما بروید آمار مربیگری و رفت��اری اش را 
بیاورید. اگر پورحیدری بگوید و انتقاد کند، مخلصش 
هس��تیم. او پرافتخارترین مربی ایران است اما برخی  
آدم ها دنبال این مس��ائل نیس��تند، اینها دنبال این 
هستند عکس��ی از آنها در کنار قلعه نویی چاپ شود 
تا بروند نشان بدهند. سرمربی استقلال درباره شرایط 
تیم گفت: ما تیمی هستیم که 7 ماه است یک ریال 
نگرفته ایم. من هم دوس��ت داشتم بازیکن باکیفیت 
بگیرم. بحث واگذاری بوده و افش��ارزاده واقعا زحمت 
کش��یده و تیم را به اینجا رسانده است. این ارزشمند 
اس��ت یا اینکه آدم در این شرایط بحرانی کار را رها 
می کرد و می رفت؟ پولی در باشگاه نیست و با وجود 
تلاش های افشارزاده و هیأت مدیره خیلی از مشکلات 
همچنان پابرجاست. با این حال ما با چنگ و دندان 
سعی کرده ایم تیم را حفظ کنیم و این نکته به نظرم 
خیلی ارزشمند است.ما  با  سیلی صورتمان را سرخ 
نگاه داشته ایم. قلعه نویی در پایان گفت: الان انتهای 
فصل است. بازیکن می گوید 4 هفته باقی مانده است 
ولی 40 درصد پولم را بیشتر نگرفته ام. هر بازی را هم 
ببریم و ببازیم هم که پاداشی نیست. تا دلتان بخواهد 
هم مصدوم داریم. انتقادات برای من ارزشمند است و 

ما تا روز آخر تلاش می کنیم.

انتقاد افشارزاده از وضعیت فنی تیمش ■
از س��وی دیگ��ر پ��س از صحبت های 
قلعه نوی��ی، بهرام افش��ارزاده درب��اره نتایج 
اس��تقلال در فص��ل جاری گف��ت: ما تمام 
امکاناتی که سرمربی محترم تیم نیاز داشت 
را کام��ل در اختیار آنها قرار دادیم. لیس��ت 
بازیکنان و مسائلی که باید انجام می شد را از 
ایشان مکتوب دریافت کردیم و فکر می کنم 
کس��ی نتواند بگوید باش��گاه کوتاهی کرده 
است. وقتی ما در 13 بازی جلو هستیم اما 
در نیمه دوم بعد از دقیقه 65 نتیجه را واگذار 
می کنیم باید آسیب شناسی شود. من چند 
بار با ایش��ان درباره حضور یک روانشناس و 
بدنساز در کادر تیم صحبت کردم اما ایشان 
قبول نکردند و متاسفانه روزبه روز شاهد افول 
تیم هس��تیم. وی ادامه داد: البته ما همواره 
چند مصدوم به دلی��ل حضور در بازی های 
تیم مل��ی داریم، اما این دلیل نمی ش��ود که نتیجه 
نگیریم. در جلس��ه هیأت مدیره هفته جاری تمامی 
موضوعات را مطرح خواهیم کرد و نتیجه را به اطلاع 
عموم مردم می رس��انیم. مدیرعامل استقلال درباره 
صحت وجود نامه ای منتسب به او درباره وضعیت امیر 
قلعه نویی، تصریح کرد: هیچ نامه ای وجود ندارد اما ما 
می خواهیم صحبت کنیم تا آسیب شناسی انجام شود. 
م��ن از اول فصل نکات زی��ادی را جمع آوری کرده ام 
که در این جلس��ه به اطلاع اعضا خواهم رس��اند. او 
درباره تغیی��ر در هیأت مدیره اس��تقلال اظهار کرد: 
آقای صاحب پناه به یک مسافرت بلند مدت می روند 
و در اولی��ن جلس��ه هیأت مدیره آق��ای نجف نژاد به 
جای ایش��ان رئیس هیأت مدیره خواهند شد. آقای 
نجف نژاد در گذش��ته هم در این پست حضور داشته 
و از اعضای کنونی هیأت مدیره ما هستند. افشارزاده 
درباره وضعیت پرداختی های باش��گاه به بازیکنان و 
کادر فنی افزود: ما پیش از آغاز س��ال جدید مبالغی 
را به اعض��ای کادر فنی به جز قلعه نویی و تعدادی از 
بازیکنان پرداخت کردیم که طی چند روز آینده این 

رقم ها را اعلام خواهیم کرد.
داستان نامه مشکوک افشارزاده به قلعه نویی ■

برخلاف اینکه مدیرعامل استقلال مدعی شد هیچ 
نامه ای به قلعه نویی نداده است اما 2 روز قبل افشارزاده 
یک نامه کاملا احساسی به سرمربی تیمش نوشت و 
مدعی شد به عنوان کسی که 50 سال در این ورزش 
حضور دارد خیلی چیزها را بیشتر از سرمربی جوان 
تیمش دیده اس��ت. او که همواره به مرد سازش��کار 
مش��هور بود در ای��ن فصل برای نخس��تین بار برای 
حمایت از قلعه نویی با چند نفر دچار بحث شد و در 
این نامه اش��اره ای به این موضوع شده است. از دست 
دادن ملی پوش ها و دعواهایی که قلعه نویی بی جهت 
به راه انداخت از دیگر مضامین این نامه است که شاید 
در آینده نه چندان دور جزئیات آن منتشر شود. شاید 
این نامه حسن ختامی باش��د بر همکاری این دو در 

مجموعه استقلال.

برکناری حمیدرضا مهرعلی از ریاست فدراسیون 
اتومبیلران��ی به بهانه انتصاب محمد رویانیان به عنوان 
مشاور فدراس��یون، آخرین تصمیم »سیاسی« وزارت 
ورزش اس��ت. مدی��ران ورزش دول��ت یازده��م که با 
س��نگ اندازی های فراوان پیش پای حسین رضازاده، 
قهرم��ان وزنه برداری جهان و المپی��ک تلاش زیادی 
کرده اند تا او به انتخابات فدراسیون وزنه برداری نرسد، 
ای��ن بار در آخری��ن تصمیم غیرورزشی ش��ان رئیس 
فدراسیون اتومبیلرانی را به بهانه ای عجیب از کار برکنار 
کردند و جالب اینکه در توجیه کارش��ان گفتند اجازه 
نمی دهند از ورزش »بازی سیاسی« شود. مهرعلی که 
پنجشنبه عصر محمد رویانیان را به خاطر تجربه اش در 
»حمل ونقل و عبور و مرور ارتقای سلامت رانندگی و 
ایمنی جاده ای« به س��مت مشاور خود در فدراسیون 
منص��وب کرد، صبح یکش��نبه حکم اخراج��ش را از 
وزیر ورزش گرفت. مهرعلی بعد از اینکه خبر رس��می 
اخراج��ش از فدراس��یون اتومبیلرانی را روی س��ایت 
وزارت ورزش دید، روایتی کامل از آنچه بعد از انتصاب 
رویانیان اتفاق افتاد تعریف کرد: عقل تمام مجامع دکتر 

گودرزی است و ایشان مرا برکنار 
کردن��د. وزیر به م��ن گفت چرا 
رویانیان را در این سمت انتخاب 
کردی و به عنوان مشاور خود قرار 
دادی! وزیر گفت ک��ه رویانیان 
احمدی نژادی اس��ت و نباید در 

این فدراس��یون کار می کرد. رئیس برکنار شده گفت: 
باید بگویم مگر خود آقای گودرزی در زمان احمدی نژاد 
20 س��ال رئیس دانش��کده نبود! پ��س چطور به من 
می گوید یک فردی که دلسوز کشور بوده، ایثارگر بوده 
و س��ردار مملکت است او را از فرصت خدمتگزاری به 
کش��ور بازدارم. مهرعلی ادامه داد: م��ن رویانیان را در 
حوزه حمل ونقل به عنوان مش��اور عالی برگزیدم نه در 
حوزه تخصصی ورزش. ایشان مدت ها در راهنمایی و 
رانندگی و ناجا خدمات گس��ترده ای داشته است و از 

تجربیات بالایی بهره برده اند. این 
رفتارها در حالی صورت می گیرد 
که گودرزی س��ال گذش��ته از 
عملکرد من تقدی��ر کرده بود و 
ما یکی از فدراسیون هایی بودیم 
که طبق برنامه پیش می رفتیم و 
هیچ مشکل خاصی هم نداشتیم اما در هر صورت این 
اقدام انجام شد. وی تأکید کرد: امیدوارم تنگ نظری ها 
و لجبازی های کودکانه و بی تدبیری ها از ورزش مملکت 
رخت بربندد و دخالت ها کم شود. آنچه در توان من بود 
انجام دادم اما با این کارها اس��تقلال مجامع زیر سوال 
م��ی رود. هرچند صلاح مملکت خویش را خس��روان 
دانند. مهرعلی در پاس��خ به این س��وال ک��ه آیا وزیر 
می تواند ایش��ان را به این ص��ورت برکنار کند، گفت: 
وقتی این اتفاق افتاده حتما چنین اجازه ای دارند البته 

م��ن هم در مجامع جهانی اع��لام خواهم کرد که مرا 
یکدفعه برکنار کردند. رویانیان هم که به محض دریافت 
حکم مش��اوره از س��وی مهرعلی به دلیل مش��کلات 
ش��خصی هم از وزیر ورزش و هم مهرعلی تشکر کرد 
و کنار کش��یده بود، درباره این اتفاقات می گوید: »تو 
را به خدا م��را وارد این بحث ها نکنید. بگذارید به کار 
خودم برس��م. بعید می دانم این تصمیم به خاطر من 
باش��د چون همان دیروز با تش��کر از بزرگواری آقای 
مهرعل��ی گفتم نمی توانم در کنارش��ان باش��م.« اما 
مهرعلی مصاحبه کرده و گفته این تغییرات به دلیل 
صدور حکم مش��اوره برای مدیر پیشین پرسپولیس 
بوده است. مدیری که به خاطر سال ها حضور در راس 
پلیس راهنمایی و رانندگی کش��ور قرار بود به رئیس 
فدراس��یون اتومبیلرانی مشاوره بدهد. اما وزیر ورزش 
این پست مشاوره را هم برنتابید. رویانیان در واکنش به 
این اصرار پاسخ می دهد: »پس احتمالا از این بعد هر 
بزرگواری که بخواهد برکنار شود، می تواند برایم یک 
حکم مشاوره بزند.« او با خنده این جمله را می گوید و 

خداحافظی می کند. 

پشت پرده نشست افشارزاده با مخالفان قلعه نویی و نوشتن یک نامه احساسی

مهندسی برای تحولات استقلال

ادامه سیاسی کاری های وزارت ورزش

اخراج رئیس فدراسیون به خاطر انتصاب رویانیان!


